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OBECNÉ  ZASTUPITEĽSTVO   V   M A R K O V C I A C H 

 

 

 
 

                                  Z Á P  I S N  I C A   
 

 

          napísaná z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva,  

             konaného dňa 26.septembra 2017  na  Obecnom úrade  

                                     v Markovciach 
 

 

Prítomní : 

Podľa priloženej prezenčnej listiny. 

 

               Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce  

PhDr. Valéria  Eľková, ktorá konštatovala, že zasadnutie OZ bolo zvolané v súlade s § 13, 

zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení.   

Starostka obce hneď v úvode ospravedlnila neprítomnosť poslancov Martina Demetera  

a Ludvíka  Kináča. 

p.Dušan Balog, ktorý mal zložením sľubu nahradiť poslanca- neb.Milana Kináča, sa tiež 

ospravedlnil z pracovných dôvodov. 

Z celkového počtu 7 poslancov, sú prítomní 4 a zasadnutie je uznášania schopné. 

 

                                                                                                                                                                                             

Priebeh jednania bol následovný :  

 

K bodu č.1 - Otvorenie 

 Zasadnutie riadneho obecného zastupiteľstva otvorila a prítomných privítala starostka  obce. 

 

 

K bodu č.2 a č.3 – Preobsadenie poslanca a sľub poslanca. 

Tieto body sa vypúšťajú z programu, z dôvodu neprítomnosti p.Dušana Baloga. 

Sľub sa odkladá na mimoriadne zasadnutie OZ. 

 

K bodu č.4 - Schválenie programu 

Starostka obce doplnila program o bod:  

Návrh na zriadenie výdajne školskej jedálne v priestoroch bývalej základnej školy  

Markovce č.31  

Program zasadnutia OZ bol bez pripomienok  doplnený a schválený .  

Poslanci hlasovali následovne : 

Berta Maroš – áno          Kanda Ján – áno         

Karička Peter – áno,       Kináč  Andrej  - áno 

Výsledok hlasovania :  schválené 

K bodu č.4  bolo prijaté  :    
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                                                       Uznesenie č. 22 /2017 

Obecné zastupiteľstvo v Markovciach  s c h v a ľ u j e  :  Program rokovania 

 

K bodu č. 5  -   Kontrola uznesenia z posledného zasadnutia 

Uznesenie nebolo žiadne na splnenie .  

 

 

 K bodu č. 6   -  Schválenie overovateľov zápisnice  

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí :   Karička Peter,  Kanda Ján  

Berta Maroš – áno          Kanda Ján – áno     

Karička Peter – áno        Kináč Andrej – áno 

Výsledok hlasovania : schválené 

K  bodu č.6  bolo prijaté :      

                                                   Uznesenie č. 23 /2017 

Obecné zastupiteľstvo  s c h v a ľ u j e  overovateľov zápisnice : Karička  Peter 

                                                                                                              Kanda  Ján  

 

 

K bodu č.7  - Správy hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly 

Hlavná kontrolórka obce vykonala kontrolu súladu evidencie daní s účtovníctvom 1.-5.2017 

a kontrolu plnenia rozpočtu obce k 6/2017 po predložení výkazov do RISSAM. 

Správy tvoria prílohu tejto zápisnice. 

Poslanci predložené správy zobrali na vedomie  

 K bodu č.7 bolo prijaté : 

                                                    Uznesenie č. 24 /2017 

Správy o výsledku kontroly  zobrali poslanci  OZ  na  v e d o m i e 

 

K bodu č.8  – Zapojenie sa do výzvy 7.4.rekonštrukcia Domu smútku 

Starostka obce oboznámila poslancov OZ s novou výzvou 7.4 Rekonštrukcia Domu smútku, 

kde je 100% financovanie. Poslanci s návrhom jednohlasne súhlasili. 

Hlasovanie poslancov : jednohlasne schválené 

Berta Maroš – áno             Kanda Ján – áno              

Karička Peter – áno           Kináč Andrej - áno 

K bodu č.6 bolo prijaté:  

                                                  Uznesenie č. 25 /2017 

Obecné zastupiteľstvo v Markovciach  s c h v a ľ u j e  zapojenie sa do výzvy 7.4. 

Rekonštrukcia domu smútku   

 

K bodu č.9 –  Použitie rezervného fondu na kapitalové výdavky, mimor.splátka úveru 

Starostka obce predniesla návrh, aby sa z rezervného fondu uhradila faktúra „Zmena účelu 

časti objektu ZŠ na výdajňu stravy“  -  stavebná firma FERSTAV  Humenné. 

Mimoriadna splátka úveru bude uhradená do konca roka 2017. 

Poslanci  hlasovali následovne: 

Berta Maroš – áno             Kanda  Ján  -  áno 

Karička  Peter  -  áno         Kináč  Andrej  -  áno      

K bodu č. 9  bolo prijaté : 

                                                   Uznesenie č. 26 /2017     

Obecné zastupiteľstvo v Markovciach   s c h v a ľ u j e  uhradenie faktúry z rezervného 

fondu za výdajňu jedál a uhradenie mimoriadnej splátky úveru do konca roka 2017. 
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K bodu č.10 –  Príprava akcie „Úcta k starším“ 

Na deň 15.10.2017 je naplánovaná akcia Úcta k starším, na ktorú starostka pozvala všetkých 

poslancov a poprosila ich aj o prípadnú pomoc. 

Na akcií vystúpia :folklórna skupina Čemerňanka a hudobná skupina Pavelčákovci.  

Poslanci OZ akciu „Úcta k starším“  berú na vedomie  

K bodu č.9 bolo prijaté : 

 

                                             Uznesenie č.27/2017 

      Obecné zastupiteľstvo v Markovciach     b e r i e   n a   v e d o m i e   

prípravu akcie „Úcta k starším“ 

 

K bodu č.11 – Návrh na zriadenie výdajne školskej jedálne v priestoroch bývalej základnej   

                        školy Markovce č.31  

Starostka obce predniesla návrh na zriadenie školskej jedálne v priestoroch bývalej základnej  

školy  Markovce č.31 

Poslanci OZ hlasovali následovne : 

Berta  Maroš  -  áno                           Kanda  Ján  -  áno 

Karička  Peter  -  áno                         Kináč  Andrej  -  áno   

K bodu č. 11 bolo prijaté : 

 

                                                 Uznesenie č.28/2017 

     Obecné zastupiteľstvo v Markovciach  s c h v a ľ u j e   zriadenie výdajne školskej 

jedálne v priestoroch bývalej ZŠ Markovce č.31 od šk.r. 2017/2018 

 

K bodu č.12  –  Prijaté žiadosti 

p.Daduč Gabriel si podal žiadosť na príspevok 500 eur alebo zakúpenie  stavebného materiálu 

na opravu domu . Finančné prostriedky sa z obce neposkytujú, nakoľko na to nie je položka 

v rozpočte. 

Hlasovanie poslancov: 

Berta  Maroš  -  nie           Kanda  Ján   -  nie 

Karička  Peter  -  nie         Kináč  Andrej  -  nie 

K bodu č. 12 bolo prijaté : 

                                            

                                            Uznesenie č.29/2017 

    Obecné zastupiteľstvo v Markovciach  n e s ú h l a s í   s finančnou výpomocou pre 

p.Daduča Gabriela.   

 

                                                 

 

K bodu č,13 – Rôzne. 

Na požiadanie p.Jána Kandu, ohľadom dotácie na rekonštrukciu  MŠ vo výške 281.400 eur, 

 podala vysvetlenie hlavná kontrolórka obce , že došlo k omylu v ekonomickej klasifikácií 

zámenou kódu zdroja 111 /financie  zo štátneho rozpočtu/  na  kód 46 /čerpanie z RF/.   
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Uvedenú skutočnosť hlavná kontrolórka ihneď vysvetlila na zasadnutí OZ dňa 15.12.2016 pri 

predkladaní stanoviska k návrhu rozpočtu, avšak pre nepochopenie p. Kandu a jeho dotazy na 

každom nasledujúcom zastupiteľstve,  bolo to už vysvetlené na zasadnutí OZ po tretí krát. 

 

 

 

K bodu č.14  -   Záver 

Na záver sa starostka obce poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie OZ ukončila.  

 

Uznesenia:    22/2017, 23/2017, 24/2017,25/2017, 26/2017, 27/2017, 28/2017, 29/2017   

                    

 

 

 

 

                                                                                 PhDr.Valéria  Eľková 

                                                                                            starostka obce  

 

 

 

 

 

Overovatelia  :  Karička  Peter             .......................................................... 

 

 

                           Kanda  Ján                   ..........................................................   

 

 

 

 

Zapisovateľka :  Ondová  Monika          .......................................................... 
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lo prijaté uznesenie č.32/2016 

 

K bodu č. 10 – Rôzne, Diskusia 

Starostka obce oboznámila poslancov : 

a/ ku dňu 5.10.2016 bol zrušený sklad CO, ochranné masky boli nepoužiteľné 

b/ od 1.11.2016 je spustená prevádzka D-COM 

c/ k sprevádzkovaniu „Denného stacionára“ boli zo strany obce splnené všetky požiadavky 

d/ LET-žiarovky na verejné osvetlenie je potrebné namontovať na každý stĺp, taká je 

podmienka od občianskeho združenia – poslanci s touto ponukou nesúhlasili  

e/ Kináč Andrej mal pripomienku ku znečisteným rigolom v obci, hlavne v dolnej časti bolo 

by potrebné tieto rigoly vyčistiť  

f/ autobusovú zastávku na otočke je potrebné v budúcnosti vymurovať 

g/ p.Kanda navrhovanú tému do diskusie nepredniesol, ani sa k svojim dotazom nevyjadroval, 

odchádzal z rokovania OZ ako prvý. 

Poslanci OZ uvedené body : berú na vedomie 

K bodu č.10 bolo prijaté uznesenie č.33/2016 

 

K bodu 11 -  Záver 

Na záver sa starostka obce poďakovala poslancom za účasť a zasadnutie OZ ukončila. 

 

Uznesenia   

      č.26/2016,27/2016,28/2016,29/2016,30/2016,31//2016,32/2016,33/2016, 

 

                                                                                   

 

                                                                                           PhDr.Valéria  Eľková 

                                                                                                     starostka  obce 
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Overovatelia  :   Kanda  Ján                            ...................................... 

 

                           Kináč  Milan                          ......................................       

 

 

 

Zapisovateľka :  Ondová  Monika                  ........................................ 
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 Poslanci hlasovali následovne : 

Berta Maroš-áno           Kanda  Ján -áno       Kináč Andrej-áno 

Demeter Martin- áno    Karička Peter-áno   Kináč Ludvik-áno  Kináč Milan-áno  

Výsledok hlasovania : schválené 

K bodu 11c/ bolo prijaté uznesenie č.11/2015 

 

 

 

 

d/ p.Kináč Ludvik  požiadal o oplotenie svojho pozemku zo strany od obecného pozemku. 

Poslanci jednohlasne súhlasili s nakúpením materiálu, aby si plot mohol svojpomocne urobiť. 

Hlasovali následovne : 

Berta Maroš- áno           Kanda Ján-áno         Kináč Andrej-áno 

Demeter Martin-áno      Karička Peter-áno    Kináč Ludvik-áno     Kináč Milan-áno  

Výsledok hlasovania : schválené 

K bodu 11d/ bolo prijaté uznesenie č.12/2015 

 

e/  V priestoroch kaderníctva sa zriadi „Dátové centrum obcí a miest“. M:iestnosť bude 

vybavená počítačmi, ktoré budú poprepájané k sprístupneniu údajov podľa zákona.  

Ročný poplatok bude 1 euro/obyvateľ . 

Schválené jednohlasne , následovne : 

Berta Maroš- áno        Kanda Ján-áno          Kináč Andrej-áno 

Demeter Martin-áno   Karička Peter- áno    Kináč Ludvik-áno   Kináč Milan-áno      

Výsledok hlasovania : schválené 

K bodu 11e/ bolo prijaté uznesenie č.13/2015 

 

f/  p.Kanda Ján žiadal:  

-  dôkladnejšie prečistenie koncových hydrantov, s tým, aby sa pracovníci VVS a.s. každý 

mesiac hlásili aj na obecnom úrade. 

 - vysvetlenie o poplatku za verejné obstarávanie – vysvetlila starostka obce- za služby 

Ing.Molčányho, ktorý je zodpovedný za pripravy verejného obstarávania pre obec , ktoré 

podliehajú zákonu s tým, že je to ošetrené tak, že aj v prípade pochybenia, nesie 

zodpovednosť spoločnosť LUNGO MARE . 
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- vysvetlenie, za čo sa platí poplatok 100 eur do ZŠ Malčice – podľa zmluvy, za žiakov 

z našej obce, ktorí navštevujú túto školu  

K bodu  11f/ bolo prijaté uznesenie č.14/2015 

 

g/ Starostka obce oboznámila poslancov s predbežnou výzvou na výstavbu chodníkov, ktorej 

by sa naša obec chcela zúčastniť. Výzva by mala byť zverejnená niekedy v mesiaci máj 2015. 

 Chodník  by sa realizoval na hlavnej ceste po jednej strane krajnice. Poslanci s týmto 

riešením nesúhlasia, len keď sa chodník zrealizuje aj v dolnej časti dediny. 

Starostka na ich návrh reagovala, že všetko sa bude odvíjať od finančných prostriedkov a od 

toho, či ako obec budeme zaradení do projektu a potom sa budú riešiť ďalšie náležitosti. 

K bodu 11f/ bolo prijaté uznesenie č.15/2015 

 

 

 

 

 

K bodu č.12  -  Záver 

Skôr, ako starostka poďakovala poslancom za spoluprácu a účasť, zdržala ich s tým, že 

vzhľadom na jej zdravotné problémy, bude istý čas na PN, aby viac čelili problémom, ak by 

sa vyskytli. 

Informovala ich, že sú dotazy od obyvateľa obce, čo sa týka predaja kvetov a truhiel aj 

napriek tomu, že ako služby obyvateľstvu boli priestory bezplatne poskytnuté poslancami OZ 

kvetinárstvu Ruža, čo znamená, že tržby z predaja nie sú príjmom obce. Starostka však 

podotkla, že ak by to mal byť problém, vyhlási v obecnom rozhlase menovite podnet a tieto 

služby sa nemusia poskytovať 

Starostka obce poďakovala prítomným poslancom za účasť a ukončila zasadnutie  OZ . 

 

   Uznesenia č.1/2015, 2/2015, 3/2015, 4/2015, 5/2015, 6/2015, 7/2015, 8/2015, 9/2015, 

10/2015, 11/2015, 12/2015, 13/2015, 14/2015, 15/2015 

 

                                                                      

 

                                                                      

 

 

                                                                                     Mgr.Valéria  Eľková 

                                                                                              starostka obce   

 

Overovatelia  :  Berta  Maroš 

 

                          Demeter  Martin  

 

 

 Zapísala :        Ondová Monika 
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                                    Z Á V E R Y 
 

            z riadneho  zasadnutia obecného zastupiteľstva  

                         obce Markovce zo dňa 5. októbra 2016 

  
Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí prijalo následovné  uznesenia: 

 
 

 

                                              Uznesenie č.26/2016 

Obecné zastupiteľstvo v Markovciach schvaľuje : 

Program rokovania 

 
 

                                                   Uznesenie č.27/2016 

Obecné zastupiteľstvo v Markovciach schvaľuje : 

Za overovateľov :  Kanda Ján, Kináč Milan 
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                                                Uznesenie č.28/2016 

Obecné zastupiteľstvo v Markovciach  berie na vedomie : 

Správy hlavnej kontrolórky o výsledkoch kontroly s cieľom kontroly: 

Kontrola pokladne-porovnanie pokladničných kníh so zostavami 

v účtovníctve za l.Q 2016  

Kontrola plnenia rozpočtu obce k 6/2016 

 

                                                Uznesenie č.29 /2016 

Obecné zastupiteľstvo v Markovciach  berie na vedomie : 

Rozpočtové opatrenia za II. a III.Q 2016 

         

 

 

 

 

                                          Uznesenie č.30/2016 

Obecné zastupiteľstvo v Markovciach schvaľuje : 

Zapojenie sa do výzvy výstavby MŠ s 5% účasťou 

 

 

                                         Uznesenie č.31/2016 

Obecné zastupiteľstvo v Markovciach schvaľuje : 

Smernicu pre vedenie pokladne a pokladničnej agendy obce Markovce 

 

 

                                         Uznesenie č.32/2016 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie : 

Informáciu o príprave osláv Mesiac úcty k starším 

 

 

                                         Uznesenie č.33/2016 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informácie starostky obce o : 

a /zrušenie skladu CO 

b/ spustení prevádzky D-COM  

c/ splnení požiadaviek zo strany obce k sprevádzkovaniu denného  

    stacionára     

d/ LET – žiarovky na verejné osvetlenie – nesúhlas 

e/ vyčistenie rigolov v dolnej  časti obce 

f/ vymurovať autobusovú zastávku na otočke 

 

 

Uznesenia  

č. 26/2016, 27/2016, 28/2016, 29/2016,30/2016,31/2016,32/2016,33/2016 
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Overovatelia:  Kanda Ján        ......................................... 

  

                         Kináč  Milan     ........................................ 

 

                   

 

 

                                                             

 

 

                                                                        PhDr.Valéria  Eľková 

                                                                                   starostka  obce 
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                                                Uznesenie č.16/2016 

Obecné zastupiteľstvo v Markovciach schvaľuje: 

Záverečný účet obce Markovce a rozpočtové hospodárenie za rok 2015 

 

                                                 Uznesenie č.17/2016 

Obecné zastupiteľstvo v Markovciach berie na vedomie : 

Rozpočtové opatrenia 1/2016 za I.štvrťrok 2016 

                                                   

                                 

                                                 Uznesenie č.18/2016 

Obecné zastupiteľstvo v Markovciach schvaľuje : 

Použitie rezervného fondu na mesačné splátky úveru a tak isto aj na 

jednorázovú koncoročnú splátku.  

                                         

 

                                           

 

 

                                               Uznesenie č.19/2016 

Obecné zastupiteľstvo v Markovciach schvaľuje : 

Nájomnú zmluvu na denný stacionár, potrebné úpravy týkajúce sa 

prevádzky denného stacionára a nájom 1 euro ročne . 

  

                                              Uznesenie č.20/2016 

Obecné zastupiteľstvo v Markovciach schvaľuje: 

Finančnú výpomoc pre p.Demetera Eugena vo výške 200 eur – nenávratné.                                                

                                                  

                                                    

                                              Uznesenie č.21/2016 

Obecné zastupiteľstvo v Markovciach berie na vedomie : 

Prípravu osláv sv. Cyrila a Metoda 

 

 

 

       Uznesenia č.12/2016, 13/2016, 14/2016,15/2016, 16/2016, 17/2016, 

18/2016,19/2016, 20/2016, 21/2016,  tvoria prílohu k zápisnici zo zasadnutia 

obecného zastupiteľstva zo dňa  13.06.2016. 
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Overovatelia  :  Berta  Maroš                        .......................................... 

 

                            Karička  Peter                     .......................................... 

 

 

 

 

                                 

                                                                  ....................................................... 

                                                                               PhDr.Eľková  Valéria     
                                                                                                         starostka obce    
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